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Vragen van het lid Fritsma (PVV) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over de komst van het Eritrees voetbalelftal naar Nederland 
(ingezonden 13 mei 2014). 

Vraag 1
Is het waar dat het (voormalige) nationale voetbalelftal van Eritrea sinds kort 
in Nederland verblijft en hier asiel heeft aangevraagd?1 Zo ja: wat is de stand 
van zaken rond deze aanvragen? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat deze aanvragen (op grond van de Dublin verordening) 
moeten worden afgewezen, aangezien de betreffende vreemdelingen (veilig) 
in Roemenië verbleven voordat ze naar Nederland kwamen? Zo neen, 
waarom niet? 

Vraag 3
Heeft Nederland een actieve rol gespeeld in het naar Nederland halen van 
deze vreemdelingen? Zo ja, kunt u deze (gelet op bovenstaande vraag) zeer 
domme actie uitleggen? 

Vraag 4
Wat doet u teneinde de explosief toegenomen instroom van asielzoekers uit 
Eritrea in te dammen?

1 Volkskrant.nl, 10 mei 2014
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